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内容概要

《福尔摩斯探案全集:恐怖谷(插图本)》讲述了在防卫严密的庄园中发生了一起谋杀案，被害的是庄园
主道格拉斯。
现场发现了写着“V.V.341”的纸条，还有窗台上染血的鞋印，没有贵重物品丢失，可是死者的结婚戒
指却不翼而飞。
福尔摩斯在调查中发现，庄园里的人言语间似乎都在掩饰着什么。
这位死去的道格拉斯先生究竟有着怎样神秘而可怕的过去？
他生前言语间透露的恐怖谷又在哪里呢？
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作者简介

阿瑟·柯南·道尔Arthur Conan
Doyle（1859—1930），英国著名小说家，因成功塑造歇洛克·福尔摩斯这一人物而成为侦探小说历史
上最重要的作家之一。
福尔摩斯的形象也因而享誉世界。
他生于爱丁堡，后入爱丁堡大学学医。
毕业后开诊所，仅能维持生活。
闲时开始创作小说，因福尔摩斯侦探故事被人熟知和喜爱。
后在《最后一案》中让福尔摩斯死去，引起诸多读者砸其家玻璃发泄不满，遂在《空屋》一案中让福
尔摩斯复活。
福尔摩斯探案系列使他跻身最成功的作家之列，如果要找一位和他相匹敌的作家，那只能是创作了侠
盗亚森·罗宾的法国作家莫里斯·勒布朗。
除侦探小说，柯南道尔还涉足科幻小说，历史小说、爱情小说、戏剧、诗歌等领域。
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章节摘录

There was a silence which was broken by Sherlock Holmes.“The English law is in the main a just law. You will get
no worse than your deserts from that, Mr. Douglas. But I would ask you how did this man know that you lived
here, or how to get into your house, or where to hide to get you?”“I know nothing of this.”Holmes’s face was
very white and grave. “The story is not over yet, I fear,” said he. “You may find worse dangers than the English
law, or even than your enemies from America. I see trouble before you, Mr. Douglas. You’ll take my advice and
still be on your guard.”And now, my long-suffering readers, I will ask you to come away with me for a long time,
far from the Sussex Manor House of Birlstone, and far from the year of grace in which we made our eventful
journey which ended with the strange story of the man who had been known as John Douglas.I wish you to
journey back some twenty years in time, and westward some thousands of miles in space, that I may lay before you
a singular and terrible narrative—so singular and so terrible that you may find it hard to believe that even as I tell it,
even so did it occur.Do not think that I intrude one story before another is finished. As you read on you will find
that this is not so. And when I have detailed those distant events and you have solved this mystery of the past, we
shall meet once more in those rooms on Baker Street, where this, like so many other wonderful happenings, will
find its end.⋯⋯
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